
Styremøte hovedstyret | REFERAT 
27.11.2024  | 20.00 – 21.30 | Servicebygget på Børstad  

Møte innkalt av Kjell Senumstad 

Møtetype  Styremøte 

Tilrettelegger  Andrea Falkenhem 

Referent  Andrea Falkenhem  
 

 Til stede: Kjell Senumstad, Lasse Evensen  
 Eskil Ervik, Stian Edvardsen, Wenche Irene Holen  
 Christiane Wethammer og Andrea Falkenhem  

 

SAKSLISTEEMNER 

 Sak  A – Gjennomgang av referat fra 30.10.24 | Kjell Senumstad  

Referatet ble gjennomgått med en bemerkelse om å følge opp tennis og forpliktelsen hovedlaget har til dem.  
Hovedlaget vedtar at de skal sende en bestilling til en utvalgt gruppe som skal utrede planlegging og økonomi 
av bane 3, turnhall og basketballhall for å utvide behovet til HIL tennis, turn, basket. Hovedlaget ønsker 
følgende sammensetting av medlemmer: 
Rene Gregor – AIAS 
Terje Mæhlum – friidrett (som har mye kunnskap og erfaring fra slike prosjekter)  
Thomas Motrøen – turn  
Justin Morehouse – basket  
Gard Utkilen - tennis  
De står fritt til å overføre til best egnende i sin gruppe igjen. 

 
 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Skriv forslag til bestilling Kjell Senumstad  15.12.24 

   

   



Side 2 

Sak B - Leder |Kjell Senumstad  
 
-Para 
 
Arbeidet med å ti lrettelegge for utøvere i HIL har vært knyttet til en prosjektsti lling. Prosjektet er 
tomme for midler 16.12.24 da det henger sammen med støtten de fikk fra Krafttak for mangfold.  
Det er lagt ned mye jobb for å være idrettslaget for alle og for at alle skal føle seg inkludert i 
idretten, men hvordan skal vi som klubb drifte dette videre? 
  
Forslag til vedtak: Hovedlaget vil videreføre en satsning på Paraidrett gjennom en organisering i 
hovedlaget. En ansatt skal følge opp alle påbegynte byråkratiske prosesser for å sikre videre 
drift. Den ansatte har ansvaret for å sikre mest mulig inntekt, og redusere kostnader så langt det lar 
seg gjøre. Innstill ingen vil bl i lagt frem for årsmøtet.  
 
Votering: Enstemmig vedtatt av hovedstyret.  
 
Merknad: Hovedstyret jobber med en innstil ling til årsmøtet for å få still ingen i para som en fast 
integrert still ing i hovedlaget.  
Selv om datoen for Krafttak for Mangfold går ut 16. desember er det fremdeles penger igjen til både 
drift og aktivitet de nærmeste månedene. Hovedlaget tar derfor stillingen inn som en uavhengig del 
av krafttak for mangfold frem til årsmøtet 2025. 
 
 
  

 

Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

Gå i dialog med svømming om kontrakten som 
Camilla har der.  

Lage kontraktforslag til Camilla 

 Kjell Senumstad  
 
Andrea Falkenhem 

11.12.24 
 
09.12.24 

 
Sak C – Daglig leder | Andrea Falkenhem  

 
- Støtte fra Gjensidigestiftelsen og Sparebankstiftelsen  

 

Hamar idrettslag har fått bevilget støtte fra Gjensidigestiftelsen til HIL-fondet. HIL-fondet skal hjelpe barn og 
unge med økonomisk støtte for å kunne bli værende eller starte med idrett hos oss. Vi kan støtte med 
medlemskontingent, treningsavgift eller utstyr. Daglig leder ble oppringt av en representant fra stiftelsen 
forrige fredag hvor hun ble fortalt at HIL har fått hele 250.000 kr.  

Dette er penger som vi kan få utbetalt før vi har brukt hele summen og fordelen med det er at ingen gruppe må 
ligge ute med pengene til hele potten er brukt opp. Daglig leder ønsker å sette de 250.000 kr på en egen konto 
sånn at det er enkelt å holde oversikt over hva vi har igjen.  
 
I dag kom det også en artikkel om dette i HA.  
 
Hamar idrettslag har også fått en tildeling fra Sparebankstiftelsen på 150.000 til samme formål. 
Sparebankstiftelsen har gitt oss støtte til dette mange ganger.  
 
Det betyr at vi nå har 400.000 kr til å støtte barn og unge økonomisk inn i idretten!  
 



Side 3 

 
- Informasjon om tildeling fra statsbudsjettet  

Vinter/vår 2024 ble det satt av penger fra statsbudsjettet etter god jobbing fra idrettskretsen Innlandet mot 
Norge sin finansminister. Av de pengene fikk Hamar idrettslag ca 200.000 kr. Det ble vedtatt at vi skulle gjøre 
en innsats for å få opp deltakelsen i HIL fotball og HIL kunstløp.  
Det ser ut som at vi er så heldige å få et stort beløp enda en gang etter nyttår. Disse pengene skal brukes til å 
jobbe med inkludering. HIL-fondet er et godt eksempel på dette, men vi må lage et bedre system rundt det og 
et samarbeide med andre instanser. Daglig leder har vært i dialog med organisasjonssjef i idrettskretsen og de 
har lyst å utvikle dette sammen. Idrettskretsen vil at HIL skal være en pilotklubb og se om vi får til et 
samarbeide med blant annet kommunen for å få med de som IKKE allerede er med i idretten. Hvis vi klarer å få 
til å etablere et samarbeide med flere instanser så kan vi bygge et bærekraftig system som kanskje flere 
klubber og kommuner kan ta etter.  

 

Sak D - Kasserer | Wenche Irene Holen  
 
Wenche skal kontakte gruppene og informere dem om frister angående økonomi til årsmøtet. 
Gruppene blir da også informert om at de må avholde årlig møte i gruppene før 1 mars.   
 
Wenche har startet jobben med en økonomi håndbok. Hovedlaget og Wenche er enige i at 
håndboken blir sendt ut til org. gruppen sånn at de kan komme med innspil l. Den endelige 
økonomihåndboken blir vedtatt i hovedstyret.   

  

Gjøremål Ansvarlig person  Tidsfrist 

Informere gruppene om frister Wenche Irene Holen 06.12.24 

   

   

Sak E – Møte i formannskapet | Kjell Senumstad  

Vi har fortsatt ikke fått en offisiell informasjon om møtet. Kjell har purret på Jane Meyer.  
 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

   

   

Sak F – Mitt Varsel | Stian Edvardsen  

Hamar idrettslag har fått inn et varsel i portalen «Mitt varsel».  
Det ble vedtatt i hovedstyret den 20.11.24 at saksbehandlere for varselet er Eskil Ervik, Stian Edvardsen og 
Andrea Falkenhem.  

Det er avhold et møte og nå avventer gruppen svar på en del spørsmål fra NIF.  
Hovedstyret blir oppdatert når man kommer videre i saken.  
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Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

    

    

    

Sak G – Årsmøteforberedelser | Kjell Senumstad  

 
Det blir vedtatt at årsmøtedato blir satt til 25 mars 2025. 
Leder i hovedlaget tar kontakt med leder i valgkomiteen for å starte opp prosessen med å sette sammen et 
hovedstyre til årsmøtet.  
  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Kontakte leder i valgkomiteen  Kjell Senumstad 13.12.24 

   

Sak H – Eventuelt | Kjell Senumstad  

Kjell informerer om sist møte de hadde i organisasjonsgruppen. 
Gruppen så mye på Grasrotandelen og potensialet HIL har her. Man ble enige om å lage en kampanje 
for å øke inntekten til klubben.  
 
Lasse Evensen og Mari Stenersen har medarbeidersamtaler med de som jobber administrativt i HIL. 
De har måttet skyve på noen møter med på grunn av sykdom.  
 

 

Neste styremøte i hovedstyret er 08.01.2025 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

   

   

 

 

 

 

 

 


